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SKUPŠTINA / ASSEMBLEA
Odbor za gospodarstvo i turizam 
Comitato per l’economia e il turismo

KLASA/CLASSE: 024-01/24-07/38
URBROJ/N:PROT: 2163-01/15-24-2
Pazin, 07. listopada 2024.

ZAPISNIK

sa 14. sjednice Odbora za gospodarstvo i turizam Skupštine Istarske županije održane dana 
07. listopada 2024. godine s početkom u 08,30 sati putem online – video konferencije.

Sjednici prisustvuju: predsjednik Mario Bratulić, Renato Kalac, Ivica Mikulčić i Robert Velenik.

Opravdano odsutan: Valter Drandić.

Osim članova Odbora prisutni su: Mirko Radolović, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj 
i Vesna Ivančić, pročelnica Stručne službe Skupštine Istarske županije.

Sjednicu otvara predsjednik Odbora za gospodarstvo i turizam Mario Bratulić, svih pozdravlja, 
konstatira kvorum i predlaže slijedeći dnevni red:

DNEVNI RED

1. Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 
gospodarsko korištenje pomorskog dobra na dijelu k.č. br. 2746, 2748 i 2749 sve k.o 
Poreč

2. Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 
gospodarsko korištenje na dijelu k.č. br. 4497 k.o. Poreč

3. Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 
gospodarsko korištenje pomorskog dobra na dijelu k.č. br. 3960 k.o. Umag

4. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijenos koncesije na pomorskom dobru u 
svrhu gospodarskog korištenja morske površine za uzgoj školjkaša

5. Prijedlog Odluke o posebnoj upotrebi i gradnji na pomorskom dobru na dijelu k.č. br. 
2831/3 k.o. Novigrad

6. Razno.

Jednoglasno se usvaja predloženi dnevni red.

Ad.-1
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Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 
gospodarsko korištenje pomorskog dobra na dijelu k.č. br. 2746, 2748 i 2749 sve k.o 

Poreč

Mirko Radolović navodi kako su dvije točke dnevnog reda, odnosno prva i treća već bile na 
Skupštini IŽ. Što se tiče prve točke dnevnog reda, riječ je o koncesiji na području grada 
Poreča. Navodi kako je ishođena lokacijska dozvola, ukupna površina je 442 m2 na 10. godina. 
Razlika od prošlog puta je da je smanjena naknada, fiksni dio je s 4€ smanjen na 3€, a 
varijabilni na 3%. Fiksna godišnja naknada za korištenja morske vode bila bi 500€. Razlog 
ponovnog stavljanja točke na dnevni red je zbog toga što se prošli put javio samo jedan 
ponuditelj koji nije napravio dobru dokumentaciju jer nije ponudio varijabilni dio naknade. Iz 
tog se razloga predlaže ponovno raspisivanje davanja namjere koncesije.
Što se tiče područja grada Umaga, također se javio samo jedan ponuditelj koji nije dostavio 
potpunu dokumentaciju. Pod istim uvjetima će se ponovno dati koncesija na natječaj. Radi se 
o morskoj plaži za iznajmljivanje suncobrana, ležaljki i ostalih rekvizita. Izdati će se na 10. 
godina.
Navodi kako je novina treća koncesija gdje se isto tako radi o aquaganu na području grada 
Poreča ali na drugoj katastarskoj čestici, površine 621 m2. Predlaže se početni fiksni iznos od 
4€, a varijabilni od 4% te isto tako na 10. godina. Godišnja naknada za korištenje morskih 
voda je 500€. uz ovaj dio bi se dala i mogućnost najma ležaljki, suncobrana, kajaka i supova. 
Obzirom da to postoji mala razlika u početnomi varijabilnom dijelu naknade. 

Predsjednik Odbora konstatira da je ovim obrazloženjem obrazložena prva, druga i treća točka 
dnevnog reda.

Odbor za gospodarstvo i turizam bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 
gospodarsko korištenje pomorskog dobra na dijelu k.č. br. 2746, 2748 i 2749 sve k.o Poreč te 
se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-2.
Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 

gospodarsko korištenje na dijelu k.č. br. 4497 k.o. Poreč

Odbor za gospodarstvo i turizam, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

 ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 
gospodarsko korištenje na dijelu k.č. br. 4497 k.o. Poreč, te se upućuje Skupštini Istarske 
županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-3.
Prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 

gospodarsko korištenje pomorskog dobra na dijelu k.č. br. 3960 k.o. Umag

Odbor za gospodarstvo i turizam, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi
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ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Obavijesti o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru za 
gospodarsko korištenje pomorskog dobra na dijelu k.č. br. 3960 k.o. Umag, te se upućuje 
Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-4
Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijenos koncesije na pomorskom dobru u 

svrhu gospodarskog korištenja morske površine za uzgoj školjkaša

Mirko Radolović navodi kako se radi o prijenosu koncesije sa gosp. Dževada Dedića na 
Mirelu Dedić zbog toga što je bivši nositelj obrta MARIDAGNJA g. Dževad Dedić otišao u 
mirovinu te je izvršen prijenos obrta na Mirelu Dedić koja je dostavila izjavu o ispunjavanju 
posebnih pretpostavki za dobivanje koncesije na pomorskom dobru. 
Ističe da se iz formalnih razloga mora promijeniti koncesionar. 

Odbor za gospodarstvo i turizam, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Odluke o davanju suglasnosti na prijenos koncesije na pomorskom 
dobru u svrhu gospodarskog korištenja morske površine za uzgoj školjkaša, te se upućuje 
Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-5.
Prijedlog Odluke o posebnoj upotrebi i gradnji na pomorskom dobru na dijelu k.č. br. 

2831/3 k.o. Novigrad

Mirko Radolović navodi kako HEP postavlja i održava elektroenergetski objekt infrastrukture. 
Obzirom da se navedeni kabel postavlja na području pomorskog dobra potrebno je dati 
posebnu uporabu te je to sada u nadležnosti Istarske županije. Površina na koju bi se dala je 
341 m2. Ukupno godišnja naknada je 225,06 €, a daje se na 20 godina. Sastavio dio 
dokumentacije je i ugovor, u suradnji s HEP-om je napravljena je natječajna dokumentacija i 
ugovor. Predlaže se da se da posebna upotreba kako bi sve bilo u skladu sa zakonskim 
propisima i kako bi kabel bio postavljen.

Odbor za gospodarstvo i turizam, bez rasprave, JEDNOGLASNO donosi

ZAKLJUČAK

Podržava se prijedlog Odluke o posebnoj upotrebi i gradnji na pomorskom dobru na dijelu k.č. 
br. 2831/3 k.o. Novigrad, te se upućuje Skupštini Istarske županije na razmatranje i usvajanje.

Ad.-6.
Razno

Robert Velenik postavlja pitanje oko broda nasukanog u Raškom zaljevu. Tamo su odrađene 
neke radnje da ne dođe do isticanja nafte ali da li imate saznanja da je država nešto poduzela 
po tom pitanju.
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Mirko Radolović navodi kako nema konkretnu informaciju već je u neformalnoj komunikaciji s 
lučkom kapetanicom. Brod je još uvijek tamo i činjenica je da se brod osigurao. Sa broda je 
uklonjeno sve ono što je organskog podrijetla i zauljene vode i tankovi ulja i naftnih derivata 
te ne bi smjelo doći do onečišćenja mora. Koja je budućnost broda, nema previše informacija 
obzirom da je to dosta komlicirano jer se takav slučaj još nije dogodio. Brodar je napustio brod, 
te bi trebalo aktivirati garancije i na trošak osiguravajućih društva zbrinut brod. 

Robert Velenik se zahvaljuje ali izražava želju da se donese terminski plan zbrinjavanja broda 
i da počne ozbiljno o tome razmišljati.  Vrijeme prolazi i bojim se da će doći i druga ljetna 
sezona i da će brod biti tamo. Bliži se zima i ostale nepogode te će biti još teže maknuti brod. 
Navodi kako nije ni za državu lijepo vidjeti da brod stoji tamo.

Završeno u 08.45 sati.

Zapisnik vodila:
Manuela Gržinić

Predsjednik Odbora
Mario Bratulić


